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BRMG-KSiB-II.0012.1.2013 
 
 

PROTOKÓŁ NR 33 – 1/2013 
 

z posiedzenia Komisji Strategii i BudŜetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu  28 stycznia 2013 roku, rozpoczęte o godz. 15.45, w sali nr 003 - Nowy 
Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu wzięło udział pięć osób (5), co 
stanowiło quorum dla podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji 
Strategii i BudŜetu Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 33 posiedzenie komisji, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
W dalszym ciągu posiedzenia Przewodniczący Maciej Krupa poddał pod głosowanie 
przyjęcie przedstawionego poniŜej porządku posiedzenia. 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla 
Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład 
BudŜetowy w Gdańsku na 2013 roku.  – druk nr 773. 
      Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
2.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 
ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w Gdańsku  – druk nr 776. 
      Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

określenia warunków udzielenia bonifikat oraz wysokości stawek 
procentowych bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.  – druk nr 
777. 
      Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2013-2040.  – druk nr 783. 
      Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
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5. Zatwierdzenie sprawozdania pracy Komisji za rok 2012 

 
6. Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji na rok 2013.  

 
7. Omówienie prac nad Strategią Miasta Gdańska.  

 
8. Omówienie nowego projektu zagospodarowania Wyspy Spichrzów.  

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

9. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

 
 
Głosowanie: 
Komisja – przyjęto i przegłosowano  jednogłośnie –  3 głosami za. 
 
 

PUNKT – 1 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład BudŜetowy w 
Gdańsku na 2013 roku.  – druk nr 773. BRMB – S.0006.7.2013.WK (Oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska ze stycznia 2013 roku.) 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Dimitris. T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku  - zreferował przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 773. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu   podziękował 
za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, Komisja 
przystąpiła do głosowania. 
 
 

 USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej 
dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych 
Samorządowy Zakład BudŜetowy w Gdańsku na 2013 roku.  – druk nr 773.  
 
Głosowanie: 
Komisja – jednogłośnie 4 głosami za, - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 773 i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 
poprawek (Opinia nr 33-1/233-1/2013). 
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PUNKT – 2 
 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu ustanowienia prawa 
trwałego zarządu na rzecz Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  – 
druk nr 776.BRMB – S.0006.10.2013.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z 
sesji Rady Miasta Gdańska ze stycznia 2013 roku.) 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu Urzędu Miejskiego w 
Gdańsku  - zreferował przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 773. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu   podziękował 
za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, Komisja 
przystąpiła do głosowania. 
 
 

 USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
opłat rocznych z tytułu ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  – druk nr 776  
 
 
Głosowanie: 
Komisja – jednogłośnie 4 głosami za, - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 776 i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 
poprawek (Opinia nr 33-1/234-2/2013). 
 
 

PUNKT – 3 
 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
warunków udzielenia bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikaty 
od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości.  – druk nr 777.BRMB – S.0006.11.2013.WK (Oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska ze stycznia 2013 roku.) 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu Urzędu Miejskiego w 
Gdańsku  - zreferował przedmiotowy projekt uchwały – druk nr 777. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu   podziękował 
za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, Komisja 
przystąpiła do głosowania. 
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 USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat oraz 
wysokości stawek procentowych bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.  – druk nr 
777.  
 
Głosowanie: 
Komisja – jednogłośnie 4 głosami za, - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 777 i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 
poprawek (Opinia nr 33-1/235-3/2013). 
 
 

PUNKT – 4 
 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniająca uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2013-2040.  – druk nr 783.BRMB – S.0006.17.2013.WK (Oryginał projektu 
uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska ze stycznia 2013 roku.) 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  - zreferowała przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 783. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Czyli rozwaŜane są dwa scenariusze. Jeden dotyczy samego procesu budowy, Ŝeby 
budowa została przez zastępczego inwestora realizowana. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Tak, ale teŜ przy współuczestnictwie osoby. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
śeby posłuŜyć się przykładem moŜemy załoŜyć, Ŝe taka spółka jak GIK na przykład 
mogłaby być inwestorem zastępczym w imieniu gminy realizującym. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Raczej jest rozpatrywany taki wariant skierowany do konkretnej osoby, Ŝe to 
będzie konkretna osoba juŜ nadzorowała ten projekt w sensie jego wykorzystania 
merytorycznego. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
W jakiej formie moŜna taką osobę wyłonić 
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
W tej chwili Wydział Edukacji pani Prezydent Kamińska dostaje propozycję od pana 
Prezydenta Ŝeby przedstawili propozycję jak zrealizować specyfikację. Czy jakieś 
rozpisanie konkursu ofertowego na wyłonienie takiego menadŜera. To jest tylko 
rozpatrywane, Ŝeby jak najlepiej ten obiekt dostosować do wymogów edukacyjnych 
ale teŜ Ŝeby moŜna było wykorzystać potem po godzinach lekcyjnych. 
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – Wiceprzewodnicząca Komisji Strategii i 
BudŜetu 
Dzisiaj rozpatrujemy sprawę zwiększania nakładów finansowych na funkcjonowanie 
tej szkoły ale mnie to martwi, bo nie ma takich dokładnych informacji ile kosztuje 
jakaś na przykład SPA, ile kosztuje basen, ile kosztuję ta część dydaktyczna i tak 
musimy po prostu przyznać, bo taki był przetarg 8 milionów. Mam do tego duŜe 
wątpliwości muszę szczerze powiedzieć. 
 
Radny Piotr Grzelak – członek Komisji Strategii i BudŜetu 
Dla mnie dzisiaj jest dziwne oszacowanie wstępne było bardzo nie trafione, bo 
jeŜeli mówimy o kwocie 20% pomyłki to jest juŜ zdecydowanie przekracza. 
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – Wiceprzewodnicząca Komisji Strategii i 
BudŜetu 
Ja mam zbyt mało danych tutaj, Ŝeby te 8 milionów przy tak małej ilości danych 
poprzeć taka uchwałę. 
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i BudŜetu 
Ja uwaŜam, Ŝe 20% pomyłki to jest albo ktoś kto oszacował jest nie kompetentny 
albo sprawa jest dyskusyjna bardzo. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Panowie mówiliście przed chwilą o tym samym. To znaczy, Ŝe ta róŜnica kwoty po 
przetargu z zakładanymi pieniędzmi jest bardzo duŜa. Pewnie zwiększając w tej 
chwili budŜet tego przedsięwzięcia chcielibyśmy wiedzieć gdzie popełniono błąd 
wcześniej. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Postaram się państwu jutro przesłać emailem informację. Wystąpię do DMRG, 
muszę podać szczegóły. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Rozumiem, Ŝe mamy skąpe dane Ŝeby tutaj podjąć opinię w tej sprawie. Więc 
odstąpilibyśmy od wyraŜenia naszej opinii. JeŜeli by państwo chcieli sformułować 
jakieś pytania dodatkowo to myślę, Ŝe to jest dobry moment tak Ŝebyście jeszcze 
przed sesją mogli otrzymać informację.  
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Głosowanie: 
 
Komisja odstępuje od opinii projektu uchwały - druk nr 783. 
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Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i BudŜetu 
Czyli wniosek jest bardzo prosty, aby Komisja Rewizyjna zajęła się tą sprawą. 
O prawidłowe przeprowadzenie postępowania. Proszę jako Komisja. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
śebyśmy my zwrócili się do Komisji Rewizyjnej o zbadanie sprawy przetargu na 
budowę szkoły w Kokoszkach. 
 
Radny Wiesław Kamiński – członek Komisji Strategii i BudŜetu 
Prawidłowego przeprowadzenia postępowania od początku, w tym wyceny do 
zakończenia nawet gdy prezydent odstąpi czy zakończy to postępowanie bez 
wyłonienia. Czyli prawidłowości przeprowadzenia tego postępowania. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Czyli mamy wniosek członka Komisji Wiesława Kamińskiego o to Ŝebyśmy jako 
Komisja zwrócili się do Komisji Rewizyjnej z wnioskiem takim jak został przed 
chwilą przedstawiony.  
               
Głosowanie Komisji: 
Komisja – 1 głos za, przy 3 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się – 
negatywnie zaopiniowała wniosek. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Myślę, Ŝe spokojnie moŜe pan to panie Wiesławie jako członek Klubu PIS-u lub 
skierować przez Grzegorza Strzelczyka. Ja zanim te dodatkowe dane nie będą 
przedstawione nie chciałbym Ŝebyśmy opiniowali. Pani Tereso my odstępujemy od 
opinii. Będziemy wdzięczni za dodatkowe informacje. Pytań kolejnych nie ma. 
Natomiast generalnie chodzi nam o to Ŝeby uzasadnić rozbieŜność pomiędzy kwotą 
po przetargu a kwotą oszacowaną. 
 
 

PUNKT – 5 
 
Zatwierdzenie sprawozdania pracy Komisji za rok 2012 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Po zapoznaniu się, czy Komisja ma jakieś uwagi do Sprawozdania, nie ma. 
 
Sprawozdanie pracy Komisji za rok 2012 - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Głosowanie: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami za, - przyjęła pozytywnie sprawozdanie. 
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PUNKT – 6 
 
Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji na rok 2013.  
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Plan Pracy został wam przesłany, Piotr miał uwagi. 
 
Radny Piotr Grzelak – członek Komisji Strategii i BudŜetu 
To znaczy, gdzieś pewno około czerwca tak jak się mówi być moŜe będzie 
wezwanie ze strony Ministerstwa Rozwoju Regionalnego na pierwszą listę 
indykatywną z nowej perspektywy finansowej. Moim zdaniem Komisja 
powinna w pewnym momencie sprawdzić poziom zaawansowania tych 
projektów i przygotowania. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Wpiszmy to na czerwiec. Czyli projekty planowane do skierowania na listę 
indykatywną Ministerstwa Rozwoju Regionalnego. 
 
Radny Piotr Grzelak – członek Komisji Strategii i BudŜetu 
Albo szerzej po prostu, nie tylko indykatywną. Kwestie przygotowania 
projektów do nowej perspektywy finansowej. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
Czyli projekty szykowane na nową perspektywę finansową Unii Europejskiej. 
Czy do Planu Pracy jeszcze jakieś uwagi. Ja jestem wam winien wyjaśnienia 
to teŜ się wiąŜe z punktem dotyczącym omówienia prac nad Strategią Miasta 
Gdańska. Nie umiem jeszcze w tej chwili zaproponować wam do Planu Pracy 
konkretnych tematów spotkań na posiedzenia naszej Komisji, ewentualnie 
jakiś dodatkowych posiedzeń. Dlatego, Ŝe jesteśmy jeszcze przed przyjęciem 
Planu Pracy nad Strategią Miasta Gdańska przez pana Prezydenta Miasta 
Gdańska, poniewaŜ te prace powinny przebiegać równolegle więc 
najprawdopodobniej za miesiąc będę proponować uzupełnienie Planu Pracy 
Komisji w elementy dotyczące Strategii. Choć to o czym Piotr mówił, teŜ w 
części tej sprawy dotyka. Czy jeszcze jakieś wnioski do Planu Pracy? Nie ma.  
 
Plan Pracy Komisji na rok 2013 - stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Głosowanie: 
Komisja – jednogłośnie 4 głosami za, - przyjęła pozytywnie Plan Pracy Komisji 
Strategii i BudŜetu. 
 
 

PUNKT – 7 
 
Omówienie prac nad Strategią Miasta Gdańska.  
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PUNKT – 8 
 
 
Omówienie nowego projektu zagospodarowania Wyspy Spichrzów.  
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 
JeŜeli chodzi o punkt 8 naszego porządku obrad, omówienie nowego projektu 
zagospodarowania Wyspy Spichrzów. Pani dyrektor Wydziału Polityki 
Gospodarczej Iwona Bierut prosiła o to Ŝebyśmy przesunęli temat na luty. 
Dlatego, Ŝe dzisiaj przedstawia ten temat na Komisji Rewitalizacji, a my za 
miesiąc moŜemy to spokojnie zrobić. 
 
 

PUNKT – 9 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i BudŜetu 

• Regionalna Izba Obrachunkowa Nr 199/p211/P/I/12 Komisja przyjęła do 
wiadomości - stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
• Regionalna Izba Obrachunkowa Nr 200/p211/F/I/12 Komisja przyjęła do 

wiadomości - stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

• Następnie mamy pismo od Sojuszu Lewicy Demokratycznej Rada Miejska w 
Gdańsku. To jest skierowane do Przewodniczącego Komisji Strategii i 
BudŜetu do wiadomości. To ja poproszę jak pan dyrektor Piotr Spyra będzie 
przesyłał odpowiedź do Dominika Gerstena Obywatela Miasta Gdańska, to 
poprosimy nam teŜ do informacji. - stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków, Przewodniczący 
podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na następne posiedzenie Komisji. 
 
 
Na tym posiedzenie zostało zakończone -  godz.16.30 
 

 
            Przewodniczący 
       Komisji Strategii i BudŜetu RMG 

 
  Maciej Krupa 
 
 

Protokół sporządziła: 
 

Anna Jabłońska 


